
Zápisnica 

zo zasadnutia finančnej komisie, správy obecného majetku a obchodu a sociálnych vecí 
pri OcÚ Unín 

konanej dňa 2.6.2023 
 
 
 
Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 
Ospravedlnený: Mgr. Lukáš Mihál, Mgr. Margita Vaculová 
 

Program: 
1. Zahájenie 
2. Cenotvorba pálenice 
3. VZN zásady odmeňovania poslancov 
4. Plán investičných akcií na rok 2023 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 
 
 

1. Zahájenie 
 

Zasadnutie finančnej komisie,  správy obecného majetku a obchodu, sociálnych vecí zahájil a 
viedol jej predseda Mgr. Peter Regásek. Zároveň predložil návrh programu  zasadnutia komisie, 
ktorý bol jednohlasne schválený: 
 

1. Zahájenie 
2. Cenotvorba pálenice 
3. VZN zásady odmeňovania poslancov 
4. Plán investičných akcií na rok 2023 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 

 
2. Cenotvorba pálenice 

 
- bola predložená cenotvorba pálenice s 30% navýšením o spotrebnú daň na alkoholický 
nápoj, kde základná sadzba na hl alkoholu je 1 404 eur, znížená sadzba spotrebnej 
dane je 702 eur. 
K navrhovanej zmene cenotvorby neboli zo strany členov FK výhrady. 
Konečná cena pre cenotvorbu pálenice je v kompetencii starostu obce a doporučuje 
starostovi obce zvýšiť cenu so zvýšenou sadzbou spotrebnej dane na lieh. 

             
3. VZN – zásady odmeňovania poslancov 

 
Návrh predložený a prediskutovaný, kde sa zvyšuje odmena poslancov OZ takto : 
- zasadnutia OZ – z 13,30 € na 23 € 
- zasadnutie komisií pri OZ Unín – z 5 € na 10 € 



 
Zároveň bolo prijaté rozhodnutie o zapracovaní odmeny pre neposlancov v komisiách 
a taktiež odmena pre sobášiacich. 
Konečná verzia VZN – zásady odmeňovania poslancov bude prerokovaná na budúcom 
zasadnutí FK, aby bolo možné zverejnenie uvedeného VZN a následné prerokovanie na 
budúcom OZ. 

 
4. Plán investičných akcií na rok 2023 

 
Po dohode so starostom obce bol predložený na rokovanie FK Plán investičných akcií 
na rok 2023 a určenie priorít: 
 
- sanácia havarijného stavu jedálne ZŠ s MŠ Unín 
- ČOV pred OÚ Unín – pre priľahlé bytovky, zdravotné stredisko, OÚ Unín 
- schody na rozhľadni 
- 1. etapa výstavby chodníka od OÚ po Pneuservis Fagan 
- realizácia kolumbária 

 
FK doporučuje OZ Unín schváliť jednotlivé investičné akcie na rok 2023. 

 
5. Rôzne a diskusia 

 
- Bc. Štefan Vach – poukázal na nedodržiavanie prevádzkového poriadku KD Unín 
- Mgr. Peter Regásek  

- prehodnotiť na OZ výstavbu bytovky, začatie postupného vykupovania pozemkov 
pre IBV oproti PD 

 
Komisia poverila jej predsedu Mgr. Petra Regáska, aby s výsledkom zasadnutia 
finančnej komisie oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva na jeho najbližšom 
zasadnutí. 

 
 
         Mgr. Peter Regásek 
           predseda komisie 


